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Zápis č. 6/2022 
ze zasedání prezidia KPKB, konaného dne 24. 11. 2022 

 

Místo konání: Churchill I., Italská 2581/67, 120 00 Praha 2  
  

Čas konání: 
od 13:00 hod. do 15: 00 hod. 

 

Přítomni: 
Ing. Václav Jahodář, Ing. Daniel Vlček, Mgr. Petr Smorádek, Libor Marada , JUDr. Jiří Veselý, Miroslav 
Slabý, Ivo Kolář  
 
Z 8 členů prezidia přítomno: 6 
1 člen kontrolní komise  

Nepřítomni: 
omluveni: Ing. Karel Hříbal, CSc., doc. PhDr. Barbora Vegrichtová, Ph.D., MBA, 
neomluveni: 0 

Hosté:   

 

Předsedající: 
Ing. Václav Jahodář – prezident KPKB ČR 

 
Prezidium bylo usnášení schopné. 

 
 

1. Přivítání a zahájení 
Předsedající Ing. Václav Jahodář (prezident) přivítal členy prezídia. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
2. Volba ověřovatele zápisu č. 6/2022 
 
Diskuze: Ing. Václav Jahodář navrhuje Mgr. Petra Smorádka a Miroslav Slabý, 
 
Návrh usnesení: Ověřovateli zápisu budou Mgr. Petr Smorádek a Miroslav Slabý, 
 
Hlasování: 
pro: Ing. Václav Jahodář, Ing. Daniel Vlček, JUDr. Jiří Veselý, Mgr. Petr Smorádek, Libor Marada, 
Miroslav Slabý   

  
proti:  nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 1 bylo prezidiem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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3. Schválení programu prezidia 
 
Předsedající seznámil přítomné s programem jednání 
 
Program zasedání: 

1. Přivítání a zahájení  

2. Volba ověřovatelů zápisu  

3. Projednání a schválení programu zasedání prezidia KPKB ČR,  z.s.  

4. Schválení předchozího zápisu prezidia KPKB ČR,  z.s. č.5/2022 

5. Příprava členské schůze KPKB ČR 2022 

6. Návrh smlouvy o členství – projednání, schválení 

7. Revize pracovních skupin / kompetence 

8. Nábor nových členů – road show 

9. Slavnostní akce k oslavě 30. výročí založení KPKB ČR - návrhy 

 

 

 Různé:  

a) konference Měkké cíle 2023 – příprava, úkoly 

b) Žádost o předplatné časopisu Bezpečnost s profesionály z Jaderné elek. Dukovany 

c) Žádost o spolupráci s firmou defendia.cz  

 

 

 

  Návrh usnesení: 

Prezidium KPKB schvaluje výše uvedený program zasedání prezidia. 
Hlasování: 
pro: Ing. Václav Jahodář, Ing. Daniel Vlček, JUDr. Jiří Veselý, Mgr. Petr Smorádek, Libor Marada, 
Miroslav Slabý   
 
proti:  nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 2 bylo prezidiem schváleno 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
4. Schválení zápisu z prezidia KPKB ČR č. 5/2022 ze dne 27.10.2022 
 
Návrh usnesení: 
Prezidium KPKB CR schvaluje zápis z prezidia KPKB ČR č. 5/2022 ze dne 27.10.2022 

 
Hlasování: 
pro: pro: Ing. Václav Jahodář, Ing. Daniel Vlček, JUDr. Jiří Veselý, Mgr. Petr Smorádek, Libor Marada, 
Miroslav Slabý   
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proti:  nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 3 bylo prezidiem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
 

5. Příprava členské schůze KPKB ČR 2022  

Ing. Václav Jahodář a Mgr. Petr Smorádek, informoval členy prezidia o přípravách členské schůze, která 
se uskuteční 1.12.2022 v Hotelu Olšanka. Z důvodu menší účasti, byla členská schůze přesunuta do 
menšího salónku. Do budoucna musí být větší apel na členy, aby se členské schůze zúčastňovali 
osobně. Program byl zaslán v řádném termínu a do dnešního dne nepřišly žádné připomínky.  
 
 

6. Návrh smlouvy o členství projednání – schválení  

V současné době prezidium smlouvy o členství v takovéto podobě v které byly předloženy neschválí. 
Prezidium se dohodlo, že budou dva typy členských smluv a to:  

1) Smlouva pro individuální členství  

2) Smlouva pro firemní členství  

Dále se prezidium také dohodlo, že bude ze smluv vymazán bod číslo 2 z článku III. Členský příspěvek.  

„2.V případě prodlení s platbou členského příspěvku bude Člen povinen uhradit Komoře smluvní pokutu 
ve výši 0,2% za každý den prodlení s tím, že smluvní pokuta se stane splatnou prvním dnem prodlení 
Člena s úhradou členského příspěvku.“ 

 

Návrh usnesení:  

Prezidium KPKB ČR zadává tajemnici Mgr. Kateřině Poludové, rozdělit smlouvy o členství na dva typy a 
to smlouvu o individuálním členství a smlouvu pro firemní členství. Dále požaduje vymazání bodu číslo 
2 z článku III. Členský příspěvek.  

 

Hlasování: 
pro: pro: Ing. Václav Jahodář, Ing. Daniel Vlček, JUDr. Jiří Veselý, Mgr. Petr Smorádek, Libor Marada, 
Miroslav Slabý   
 
proti:  nikdo 
zdržel se: nikdo 
 

Usnesení č. 4 bylo prezidiem schváleno  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
7. Revize pracovních skupin 

Ing. Václav Jahodář informoval členy prezidia o pracovních skupinách a jejich činnosti. Prezidium 

rozhodlo o revizi pracovních skupin. Revizi pracovních skupin bude mít na starosti Mgr. Petr Smorádek, 

který provede revizi do 15.12.2022 a seznámí s tím členy prezidia po emailu a poté na nejbližším 

zasedání prezidia.  

Návrh usnesení:  

Prezidium zadalo revizi pracovních skupin Mgr. Petrovi Smorádkovi a to s termínem do 15.12.2022, 

s výsledkem seznámí členy prezidia, včetně návrhu na zlepšení fungování pracovních skupin.  
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Hlasování: 
pro: pro: Ing. Václav Jahodář, Ing. Daniel Vlček, JUDr. Jiří Veselý, Mgr. Petr Smorádek, Libor Marada, 
Miroslav Slabý   
 
proti:  nikdo 
zdržel se: nikdo 
 

Usnesení č. 5 bylo prezidiem schváleno  

 

8. Nábor nových členů – road show 
 
Ing. Václav Jahodář informoval prezidium o nových členech a také požádal o revizi členské základny a 
hledání nových partnerů KPKB ČR.  
 
Usnesení: Prezidium pověřuje Mgr. Petra Smorádka a Mgr. Kateřinu Poludové k provedení revize členské 
základny.  
 
Hlasování: 
pro: pro: Ing. Václav Jahodář, Ing. Daniel Vlček, JUDr. Jiří Veselý, Mgr. Petr Smorádek, Libor Marada, 
Miroslav Slabý   
 
proti:  nikdo 
zdržel se: nikdo 
 

Usnesení č. 6 bylo prezidiem schváleno  

 
 

9. Slavnostní akce k oslavě 30. výročí založení KPKB ČR - návrhy 
Prezidium se shodlo na pořádání narozeninové akce k 30ti letému fungování. Členové prezidia dají návrh 
místa na konání akce a vytvoří se předběžný rozpočet akce. Předběžný termín akce je první týden 
v únoru.  
 
Různé: 
 
a)konference Měkké cíle 2023  - Mgr. Petr Smorádek informoval členy prezidia o schůzce, která 

proběhla se zástupci AFCEA. Společně i Ing. Václavem Jahodářem informovali o první důležité záštitě a 

to z Asociace krajů. Další jednání pracovní skupiny budou probíhat dle potřeby a členové pracovní 

skupiny o tom budou členy prezidia informovat.  

 

b)web KPKB ČR – Mgr. Petr Smorádek, rozešle všem členům prezidia odkaz na náhled na nový web.  

 

c) informace k možné spolupráci s firmou Defendia. Bližší informace zjistí Mgr. Petr Smorádek a bude o 

tom informovat členy prezidia.  

 

d) Jaderná elektrárna Dukovany má zájem o předplatné časopisu Bezpečnost s profesionály formou 

předplatného. Jelikož tuto možnost nenabízíme prezidium rozhodlo o zaslání časopisu zdarma. Dále se 

rozhodlo o tom, že se Jaderná elek. Dukovany osloví o bližší spolupráci.  
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Diskuze:  

1) Diskuze o zákonu o SBS, je potřeba zaujmout další stanoviska, které budou na Legislativní 

pracovní skupině. Dále bude zpracovány názory členů prezidia a dalších členů NSBS. Příprava 

prezentace na členskou schůzi. Ing. Václav Jahodář vyzval Libora Maradu, JUDr. Jiřího Veselého, 

Miroslava Slabého a JUDr. Filipa Langra k vyjádření se k zákonu SBS do 2.12.2022. 

 

2) Libor Marada vznesl požadavek o sepsání dopisu na Úřad vlády o tom, zda by mohla být nějaká 

predikce zvyšování minimální mzdy např. na období 3 až 5 let. Jedná se především o tom, že se 

zvedá minimální mzda nekontrolovatelně a „ubližuje“ to byznysu v SBS, protože spousta zakázek 

je na hraně minimálních mezd a každé zvýšení přináší problémy v komunikaci a navyšování cen 

s klienty. Není možné klientovi říct cenu na tři roky.  

 

3) Miroslav Slabý, že by bylo dobré informovat členy o novinkách v SBS, bezpečnostních konferencí 

a dalších informací, aby členové netrávili dlouhé hodiny na internetu vyhledáváním informací. 

Prezidium tento bod zahrne do příštího setkání a to včetně návrhu řešení.  

 

4) Prezidium vyslechlo člena Kontrolní komise KPKB ČR Iva Koláře a na jeho dotazy mu plně 

odpovědělo.  

 

 

 
Zápis vyhotoven dne:    24.11. 2022 
 
 
Zapsala:    Mgr. Bc. Kateřina Poludová,DiS.: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
Ověřovatelé zápisu: Mgr.Petr Smorádek. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

 
                        Miroslav Slabý: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

 
 
Prezident KPKB ČR:  Ing. Václav Jahodář: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  


